
DISCOVER THE BEAUTY OF SOUND

If you encounter any issues or have any questions regarding your new product,  feel free to contact our helpful Customer Support Team. Your satisfaction is our goal!

如果您遇到任何問題或對新產品有任何疑問，請隨時聯繫我們的客戶支援團隊。您的滿意是我們的目標！

新製品に関して問題が発生したり、質問がある場合は、
お力添えできるカスタマーサポートチームにお気軽にお問い合わせください。あなたの満足が私たちの目標です！

MANUFACTURER:  TRETTITRE (SHENZHEN) TECHNOLOGY CO., LTD.
MANUFACTURER ADDRESS:  903-905, Bldg A, Zhonghengsheng Hightech Park, No.3, Xinyu Road, Xinqiao Street, Baoan District, Shenzhen, CN

製造商：纯粹声学（深圳）科技有限公司
地址：中國廣東省深圳市寶安區新橋街道新玉路3號眾恒晟高新科技園A棟903-905

ttt@trettitre.comwww.trettitre.com
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WHAT IS NOT COVERED BY THE WARRANTY:
1. The warranty immediately becomes void if the product has been tampered with, repaired or modified by non-authorized personnel.
2. Damage (accidental or otherwise) to the product that does not impact the product's operation, including but not limited to rust, change in color, texture or finish, 
    wear and tear, and gradual deterioration is not covered.
3. Damage caused by accident, abuse, natural disaster, intentional or accidental misuse, fire, neglect or improper maintenance, and use under abnormal conditions is not covered.
4. Products that have exceeded the warranty service period stipulated by our company are not covered.
5. The warranty immediately becomes void if the original serial number is removed, obliterated or altered from the product.
6. Packaging and attached accessories, services and additional configurations other than those promised by the salesperson are not covered.
7. The warranty immediately becomes void if the instructions in the user manual are not followed.

TRETTITRE warrants all products to be of the highest quality in material, craftsmanship and service, effective from the date of purchase to the end of the warranty period.
This warranty extends only to personal use and does not extend to any product that has been used for commercial, rental, or any other use in which the product is not 
intended for. There are no warranties other than the warranties expressly set forth with each product.
This warranty is non-transferable. TRETTITRE is not responsible in any way for any damages, losses or inconveniences caused by equipment failure caused by user 
negligence, abuse, or noncompliance with the user manual or non-compliance with any additional safety recommendations or warnings included in the product packaging 
and manual.

WARRANTY:

非保修條例：
1. 産品的清潔和正常情況下的損耗（如外殼、接插部件的自然損耗、老化及磨損）；
2. 未經授權的維修、誤用、碰撞、疏忽、濫用、事故、改動或撕毀、塗改標貼、防僞標記；
3. 質保憑證上産品型號、編號與産品實物不相符；
4. 産品超出本公司規定的質保期限；
5. 外包裝及內附的贈品，銷售人員承諾的産品之外的服務及附加的配置；
6. 不當存儲：如産品長時間暴露在非正常濕度、溫度環境中造成的性能損害；
7. 未按操作說明，人爲濫用誤用、擅自改裝造成産品損壞的、因不可抗力造成的損壞。

保修：
從購買之日起至保修期結束，TRETTITRE致力於對所有客戶高品質的保修服務。
本保修僅適用於個人使用，不適用於任何用於商業、租賃或任何其他用途的產品。
除各產品明確規定的保修外，無其他額外保修。
本保修不可轉讓。
TRETTITRE不對因用戶疏忽、濫用或不遵守用戶手冊而導致的設備故障以及造成的任何損失負責。

保証の対象外となるもの：

1. 非認定ユーザーによって製品が改ざん、修理、または変更された場合、保証は直ちに無効になります。
2. 錆、色、質感または仕上げの変化、摩耗、及び段階的な劣化を含む、またはこれ以外の動作に影響しない製品への損傷はカバーされません。
3. 事故、乱用、自然災害、故意または偶発的な誤用、火災、怠慢または不適切なメンテナンス、および異常な条件下での使用による損傷は対象外です。
4. 当社規定の保証期間を過ぎた商品は対象外となります。
5. 元のシリアル番号が製品から削除、消去、または変更された場合、保証は直ちに無効になります。
6. 販売員が約束したもの以外のパッケージングおよび付属のアクセサリ、サービス、および追加の構成は対象外です。
7. ユーザーマニュアルの指示に従わない場合、保証は直ちに無効になります。

保証：

購入日から保証期間終了まで、素材・品質・サービスの全てで最高の状態であることを保証します。
この保証は個人的な使用にのみ適用され、商用、レンタル、または製品が意図されていないその他の使用に使用された製品には適用されません。 各
製品に明記された保証以外の保証はありません。
この保証は譲渡できません。TRETTITREは、ユーザーの過失、乱用、ユーザーマニュアルへの違反、または製品のパッケージやマニュアルに含まれる
追加の安全上の推奨事項や警告への違反によって引き起こされた機器の故障によって引き起こされた損害、損失、または不便については一切責任を
負いません。

+86 0755-26601713

©TRETTITRE.  All Rights Reserved. Designed and developed by TTT. 

TTT SIDE TABLE
聲學邊幾
サイドテーブル



Please be careful of kids safety by keeping the holder stable without pushing. 

保持穩定，請勿推靠，注意兒童。
ホルダーを押さずに安定させて、子供の安全に注意してください。
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- Size:  300*300*750mm
- Table top:  Φ230mm
- Material:  Aluminium Alloy
- Weight:  1.75kg
- Max load:  50kg

- 尺寸：300*300*750mm
- 盤面：Φ230mm
- 材質：鋁合金
- 重量：1.75kg
- 承重：50kg

- サイズ：  300*300*750mm
- テーブルトップ：  Φ230mm
- 材質：  アルミニウム合金
- 重量：  1.75kg
- 最大荷重：  50kg


